
OBČINA RADENCI 
OBČINSKI SVET 
 
Štev: 901-10/20 
Datum: 03. 06. 2013 
 

Z A P I S N I K 
 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v ponedeljek, 03. 06. 2013, z 
začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Radin Zdravilišča Radenci. 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je pozdravil prisotne, začel 20. redno sejo Občinskega 

sveta. Ugotovil je, da je prisotnih 14 članov Občinskega sveta.  
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Marija GROSMAN, Erik IVANUŠA, Jožef KAGER, Marija KUPLJEN, Janez KONRAD, Gorazd 
Rudolf KOVAČIČ,  Kristjan KÜČAN, Marija MARIČ, Miroslav MADON, Zlatko MIR, Franc PELCL,  
Franc ŠKROBAR, Anton ŠONAJA in Marko VAUPOTIČ. 
 
ODSOTEN/A:  Jožef TOPLAK 
 
ZAINTERESIRANA JAVNOST: ROMAN LELJAK in Matej IVANUŠA 
 
OSTALI PRISOTNI: Sonja KRESLIN, direktorica JZTIŠ, Brigita BERIČ, podpredsednica NO, 
Mojca MAROVIČ, Davorin ZAMUDA, Tatjana VRBANČIČ, Jasna Divjak,  Nataša TOPLAK in 
Zdenka ZADRAVEC,  vsi OU Občine Radenci. 

 
NOVINARJI: 
BORIS EDŠIDT - KTV Radenci in Miha ŠOŠTARIČ, Večer, Marina VRBNJAK, Pomurec, Petra 
KRANJEC, Podjetje za informiranje. 
 
 
AD 2 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA  
         SVETA RAZPRAVA 
 
PREDSEDUJOČI je prebral vse odgovore na vprašanja zastavljena na 19. seji Občinskega 
sveta. 
 
Po podani pripombi je predsedujoči dal zapisnik na glasovanje. 
 

S 14 glasovi ZA od prisotnih 14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
  
SKLEP št. 235/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta 
Občine Radenci, ki je bila 21. 03. 2013. 
 
 
AD 3 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE  OBČINSKEGA   
         SVETA RAZPRAVA 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal zapisnik na glasovanje.  
 
S 14 glasovi ZA od prisotnih 14 svetnikov je bil sprejet naslednji 

  
SKLEP št. 236/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 1. izredne redne seje Občinskega 
sveta Občine Radenci, ki je bila 09. 05. 2013. 



 
 
AD 4. INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je članice in člane Občinskega sveta seznanil z 
dejavnostmi župana med obema sejama.  
 

AD 5  OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 20. redne seje. 
 

PREDSEDUJOČI je dal dnevni red na glasovanje. 
 
V razpravi je sodeloval g. Franc PELC. 
  
S 14 glasovi ZA  od prisotnih 14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2.  Obravnava in sprejem zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta 
3.  Obravnava in sprejem zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta 
4.  Informacija o dejavnosti župana med sejama 
5.  Obravnava in sprejem dnevnega reda 
6.  Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
7.  Predlog sklepa o imenovanju članice Občinskega sveta 

8.  Predlog sklepa o imenovanju članice v SPK 
9.  Podaja mnenja k imenovanju ravnatelja/ice OŠ Radenci 
10.  Predlog sklepa o  podelitev priznanj Občine Radenci za leto 2012 
11.  Predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra 
12.  Predlog sklepa o postavitvi skupnega smetarnika za Gregorčičevo ulico v 

Radencih 
13.  Predlog sklepa o spremembi sklepa št. 355-18/2011 z dne, 28.10.2011 

14.  Predlog Odloka o spremembi Odloka o režijskem obratu v Občini Radenci 
15.  Zaključni račun proračuna občine Radenci za leto 2012 
16.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o letnem načrtu 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2013 
17.  Odlok O spremembah in dopolnitvah letnega načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja občine Radenci za leto 2013 
18.  Program odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode za leto 

2013 
19.  Predlog sklepa o cenah za najem športnih objektov v Občini  

Radenci 
20.  Poročilo o delu NO za leto 2012/2013  
21.  Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 
 
AD 6 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 
 
G. ERIK IVANUŠA je povedal, da; 
1. občani Radenskega Vrha opozarjajo, da od pokopališča v smeri proti vodohramu Judera 

ni krajevne table, zato krajani prosijo pristojne na občini, da postavijo krajevne table. 
Tudi v tem kraju se sprehajajo turisti in sprašujejo domačine, kje se nahajajo .  

 

ODGOVOR: 
G. Šonaja je podal odgovor za označitev kraja Radenski Vrh in povedal, da je 
SPVCP obravnaval predmetno vlogo. Pridobljena je bila ponudba za nabavo te 
table, vendar do realizacije ni prišlo, ker v proračunu ni bilo denarja. 
 



 
 
2. Pri projektiranju in izgradnji kanalizacije v Radenskem Vrhu je bil izpuščen del naselja 

v Radenskem Vrhu tj.od pokopališča v smeri vodohrama Juder. Prebivalci bi se radi 
priklopili na kanalizacijski sitem, vendar bi bilo potrebno izgraditi 200 m kanalizacije od 
pokopališča do naselja.  

 
3. V Radenskem Vrhu pri stanovanjski hiši Kaučič se pojavlja  »izvir« vode. Potrebno si je 

ogledati problem in najti skupno rešitev. 
 
4. Zanimalo ga je, kdaj bo šel OPN v javno razgrnitev? 

 

ODGOVOR: 
 Občinski prostorski načrt bo šel v javno razgrnitev, ko bomo dobili mnenje, da 
je okoljsko poročilo ustrezno izdelano. Okoljsko poročilo je v zaključni fazi. 
 
 
5. V parku se pojavlja vsak dan več dijakov, posledično pa tudi več smeti. Dijaki in ostali 

v parku puščajo za sabo veliki nered, zato je prosil redarsko službo, da bi se malo več 
»gibala« po parku. 

 
ODGOVOR: 
Informacijo smo posredovali Medobčinskemu inšpektoratu in redarstvu 
Ljutomer.  
 
GA. MARIJA MARIČ je vprašala  

– kako je z ovirami v Gubčevi cesti. Vozniki vozijo 60 in 70 km/h, čeprav je na tej cesti 
veliko otrok in starejših ljudi. Potrebo bi se bilo zamisliti nad vozniki, prav tako pa na 
to ulico namestiti ležeče policaje oz. ovire.  
 

ODGOVOR: 
V proračunu za leto 2013 in 2014 ni zagotovljenih sredstev. 

 
- Zanimalo jo je, kdaj se bo nadaljevala  izgradnjo pločnika iz Gubčeve ulice do Kapelske 

ceste in do kapelice.  
 
ODGOVOR: 
V proračunu za leto 2013 in 2014 ni zagotovljenih sredstev. 

 
G. ANTON ŠONAJA je povedal, 

– da je na 11. seji bil sprejet proračun, v katerem je bila postavka »nadstrešnice« v višini 
32.000 € za. Ker se te niso izgradile, ga zanima kam je šel denar? 

 
ODGOVOR:  
Občinski svet je sprejel sklep o prerazporeditvi sredstev. 

 
- Podal je odgovor za označitev kraja Radenski Vrh in povedal, da je SPVCP obravnaval 

predmetno vlogo. Pridobljena je bila ponudba za nabavo te table, vendar do realizacije 
ni prišlo, ker v proračunu ni bilo denarja. 

 
- Povedal je, da je v parku, v novem nasadu veliko posušenih dreves, zato ga je zanimalo 

ali se bodo le ta zamenjala, in ali se bodo do Jurjeviča zasajala tudi nova drevesa. 
 
ODGOVOR: 

Pridobili smo mnenje arboristke, ki je v prilogi. Dogovor o menjavi dreves bo 
potekal v naslednjem letu. 
 
G. MARKO VAUPOTIČ je vprašal, 
- ali potekajo kakšni dogovori z DARSOM  glede rekonstrukcije ceste od izvoza v 



Grabonošu, v smeri za Radence. Na tej cesti se  pojavlja ogromno prometa, varnost je 
pa na nuli. V tej zadevi je nujno potrebo nekaj narediti. 

 
ODGOVOR: 
Ne potekajo, ureja se zgolj sprotno  vzdrževanje vozišča. 
 

- Zanimalo ga je tudi kako je z internetom – sive lise, ljudje so že plačali prispevek, zdaj 
pa ne morejo priti do interneta, ker se zadeva nikamor ne pomakne. Sam kot 
predsednik KS nima nobenih odgovorov. 
 
 
ODGOVOR: Kontrola investicije je bila opravljena 5.11.. Ko bodo zaključeni 

priklopi belih lis, se priklopijo javni zavodi in podjetja, nato sive lise.  
 
 

G. ZLATKO MIR, je povedal,  
- da je pločnik na Gubčevi cesti, kakor tudi ob drugih ulicah zelo potreben. Potrebno je 

ustanoviti komisijo oz. naj si SPVCP  ogleda lokacije in naredi prioriteto. Ko bo proračun 
zagotovljen denar se bo izvedla gradnja po teh prioritetah. 

 
ODGOVOR: Naloga SPVCP. 
 
- Podal je odgovor na vprašanje g. Šonaja glede suhih drevesa v parku in povedal, da je 

narejen popis le teh, vendar zdaj ni pravi čas za zamenjavo. 
 
- Vprašal je tudi ali bi se bilo možno z Saubermacherjem dogovoriti, da bi se tam kjer živi 

v hiši ena oseba nabavili manjši zabojniki. Tako bi zmanjšali volumen zabojnika  na 80 l 
ali pa, da bi tem hišam tehtali odpadke in jim na podlagi kilogramov kasneje naredi 
obračun. Vedno več je takšnih hiš, kjer živi samo ena oseba.  

 
ODGOVOR: Stroški se obračunavajo po količini/osebo ne glede na velikost 

zabojnika.  
 

Predlagal je, da se pregleda pogodba podjetja Saubermacher in tako najde ustrezna 
rešitve. 

 
 
G. JOŽEF KAGER je podal odgovor in povedal 
- da ima IGD ima dve črpalki, in da je veliko Radenska preselila v svoj obrat.  
- Zamakanje v športni dvorani - upravljalec naj zadevo reši 

ODGOVOR: se rešuje. 
 
- Zamašitev kanalizacije v Mladinski ulici - apelira na občino, da se to čim prej uredi. 

Zadeva se je že dva krat čistila in le ta se ne očisti. 
ODGOVOR: kanalizacija urejena.  
 
- Odlaganje gum v Radencih - če že kdo pusti tam gume, bi apeliral, da se le te odpelje 

takoj oz. čim prej, ne da se zgodi to kar se je sedaj. Potrebno bi bilo poslati v kontrolo 
Medobčinskega redarja in zadeva bi se lahko rešila takoj.  

 
 
AD 7 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANICE OBČINSKEGA SVETA 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 

 
G. ZLATKO MIR, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
podal uvodno obrazložitev točke. 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 



 
S 14 glasovi ZA  od prisotnih 14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 237/10 
 
Občinski svet Občine Radenci  potrjuje mandat  članici Občinskega sveta ga. Andreji 
BREZNIK, roj. 24. 02. 1981, stanujoči Kobilščak 2, 9252 Radenci.  
 
 
AD 8 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANICE V SPK  
 
K delu se je ob 17.25 uri pridružila novo imenovana svetnica ga. Andreje BREZNIK.  

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
G. ZLATKO MIR, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
podal uvodno obrazložitev točke. 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
S 14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP št. 238/10 
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep, da se v Statutarno pravno komisijo imenuje 

ga. ANDREJO BREZNIK,  stanujoča Kobilščak 2, 9252 RADENCI. 
 
 
AD 9 PODAJA MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA/ICE OŠ RADENCI 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli po sklicu seje. 
 
G. ZLATKO MIR, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
podal uvodno obrazložitev. 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlagano mnenje na glasovanje. 
 
S 15 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 

SKLEP št. 239/10 
 
Občinski svet Občine Radenci daje izmed vseh prijavljenih kandidatov na razpisano 
delovno mesto ravnatelja OŠ Radenc,i pozitivno mnenje prijavljeni kandidatki  
 
 Simoni Grosman, mag. edukacije geografije, roj. 11.06.1958, stanujoča 

Gubčeva cesta 25, 9252 Radenci. 
 
 
AD 10 PREDLOG SKLEPA O  PODELITEV PRIZNANJ OBČINE RADENCI ZA  
           LETO 2012 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli po sklicu seje. 
 

G. ZLATKO MIR, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
podal uvodno obrazložitev. 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 



S 15 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 239/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja o podelitvi priznanj Občine Radenci v letu 2013, za leto 2012. 
 
I. PRIZNANJE OBČINE RADENCI za leto 2012 se podeli: 
 
 PGD Kapela, za 80 let uspešnega delovanja društva. 
 Društvu vinogradnikov, za 10 let uspešnega delovanja društva. 
 Dr. Alojzu SLAVIČU,  za dolgoletno predano delo v Društvu vinogradnikov in ljubiteljev 

vina Kapela. 
 Ivanki SEREC, za življenjsko delo v NK Slatina. 
 Kapelskemu kvartetu, za 20 let uspešnega delovanja ohranjanja slovenskega 

ljudskega izročila. 
 
II. PLAKETA OBČINE RADENCI za leto 2012 se podeli : 

 
 Živani SAFRAN, za večletno sodelovanje v mednarodnih projektih z učenci OŠ Kapela 
 SŠGT Radenci, za 50 let delovanja šole. 
 
 
 

AD 11  PREDLOG SKLEPA O UKINITVI JAVNEGA DOBRA 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Ga. Nataša TOPLAK je podala uvodno obrazložitev predmetnega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
S 15 glasovi ZA od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 240/10 
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme  SKLEP o ukinitvi javnega dobra na nepremičnini parc. 
št. 1632/3 k.o. Radenci. 
 
 

AD 12  PREDLOG SKLEPA O POSTAVITI SKUPNEGA SMETARNIKA ZA  
             GREGORČIČEVO ULICO V RADENCIH 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
G. Erik IVANUŠA, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je podal uvodno obrazložitev predmetnega sklepa. 
 
Razpravljal je: Zlatko MIR.  
 
Predsedujoči je predlagal preložitev sklepa na naslednjo sejo, kajti veliko stanovalcev je bilo 
proti postavitvi smetarnikov. Do naslednje seje se naj predložijo podpisi  vseh stanovalcev.  
 
 

AD 13 PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI SKLEPA ŠT. 355-18/2011 Z DNE   
            28.10.2011 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 



PREDSEDUJOČI je podal uvodno obrazložitev predmetnega sklepa. 
 
Razpravljali so: g. Franc PELCL, g. Miroslav MADON in g. Marko VAUPOTIČ. 
 
Po končani razpravi je predsedujoči dal  predlog sklepa na glasovanje. 
 
S 1 glasovom ZA in 9 PROTI od prisotnih  15 svetnikov PREDLOG SKLEPA NI BIL 
SPREJET.  
 
 
 
AD 14  PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI ODLOKA O REŽIJSKEM OBRATU  

            V OBČINI RADENCI 
 
  
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
PREDSEDUJOČI je podal uvodno obrazložitev predmetnega sklepa. 
 
Razpravljali so: Franc PELCL in Zlatko MIR. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje predlog, da se da beseda predsedniku CI. 
 
S 7 glasovi ZA, in 2 PROTI od prisotnih 15 svetnikov  je predlog sprejet.  
 
G. ROMAN LELJAK je podal obrazložitev sklepa o spremembi odloka o Režijskem obratu v 

Občini Radenci. 
 
Po končani razpravi je predsedujoči dal  predlog sklepa na glasovanje. 
 
Z 0 glasovi ZA in 12 PROTI od prisotnih 15 svetnikov PREDLOG SKLEPA NI BIL SPREJET.  
 
 
AD 15 ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE RADENCI ZA LETO 2012 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
GA. Tatjana VRBANČIČ  je podala uvodno obrazložitev predmetne točke. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal  predlog sklepa na glasovanje. 

 
S 15 glasovi ZA od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP št. 241/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Zaključnega računa proračuna Občine 
Radenci za leto 2012. 
 
 

AD 16 ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA  O LETNEM NAČRTU 
RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE RADENCI ZA LETO 
2013 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
GA. Nataša TOPLAK  je podala uvodno obrazložitev predmetne točke. 
 



Razpravi ni bilo, zato je predsedujoči dal predlog odloka na glasovanje. 
 
S 15 glasovi ZA od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP št. 242/10 

Občinski svet Občine Radenci  sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka  o 
letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 
2013. 

AD 17 ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH LETNEGA NAČRTA PRIDOBIVANJA 
NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA LETO 2013 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
GA. Nataša TOPLAK  je podala uvodno obrazložitev predmetne točke. 
 

Razprave ni bilo,  zato je predsedujoči dal predlog odloka na glasovanje. 
 
S 15 glasovi ZA od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP št. 243/10 
 
Občinski svet Občine Radenci  sprejme  Odlok o spremembah in dopolnitvah letnega 
načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2013. 

 

AD 18  PROGRAM ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE 
VODE ZA LETO 2013 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
G. Zlatko MIR  je podal uvodno obrazložitev predmetne točke. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal  predlog sklepa na glasovanje. 
 
S 15 glasovi ZA od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP št. 244/10 
 
Občinski svet Občine Radenci  sprejme PROGRAM OSKRBE ODVAJANJA IN ČIŠČENJA 
KOMUNALNE ODPADNE IN PADAVINSKE VODE za leto 2013. 

AD 19  PREDLOG SKLEPA O CENAH ZA NAJEM ŠPORTNIH OBJEKTOV V OBČINI 
RADENCI  

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
GA. SONJA KRESLIN  je podala uvodno obrazložitev predmetne točke. 

 
Razpravljali so: g. Miroslav MADON, g. Marko VAUPOTIČ, g. Jožef KAGER, ga. MARIJA MARIČ 
in ga. Marija GROSMAN. 
 
Po končani razpravi je predsedujoči dal  predlog sklepa na glasovanje. 



 
S 15 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji. 
 
SKLEP št. 245/10 
 
Občinski svet Občine Radenci daje soglasje k predlogu cenika uporabnine objektov  
Večnamenske športne dvorane Radenci in ŠRC Slatina Radenci. 
 
Občinski svet odobrava brezplačno uporabo dvorane in ŠRC za NK SLATINA,  
brezplačno uporabo dvorane za OŠ Radenci in DPM za namen pustovanja. 
 

AD 20 POROČILO O DELU NO ZA LETO 2012/2013 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

GA. Brigita BERIČ, podpredsednica NO je podala obrazložitev predmetne točke. 

Razpravljali so: ga. Marija GROSMAN in g. Zlatko MIR. 

 

AD 21 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Predsedujoči je povedal, da bodo svetniki dobili odgovore na zastavljena vprašanja pisno na 

naslednji seji.  

S tem je bil izčrpan dnevni red 20. seje Občinskega sveta Občine Radenci, zato je 
predsedujoči ob 19.45 uri sejo končal. 

 

ZAPISALA: 
Zdenka ZADRAVEC 

 
ŽUPAN OBČINE RADENCI 

JANEZ RIHTARIČ 
DIREKTORICA OU 
Mojca MAROVIČ 

 

 

 

 

 

 

 


